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Petycja 

My, niżej podpisani mieszkańcy Miasta Marki, zwracamy się z prośbą o wybudowanie 
oświetlenia w drodze Lisa Kuli, na odcinku, który zamieszkujemy. 

Realizacja przedmiotowej inwestycji znacznie poprawi komfort życia mieszkańców naszej 
ulicy, a co ważniejsze podniesie poziom bezpieczeństwa w tym rejonie. 

Budynki usytuowane na działkach przy tej części drogi zamieszkują młode rodziny z dziećmi. 
Wykonanie oświetlenia znacząco wpłynie na poziom bezpieczeństwa dzieci, których zajęcia szkolne 
oraz pozaszkolne (zwłaszcza w okresie jesienno-zimowym) często kończą się po zmroku. To na ich 
bezpiecznym powrocie do domu szczególnie nam zależy. 

Warto także zwrócić uwagę na fakt, że w poprzednich latach w naszej okolicy dochodziło do 
zdarzeń kradzieży z włamaniem. Bez wątpienia, brak oświetlenia w drodze znacząco ułatwia tego typu 
proceder. 

Zwracamy się także o wykonanie asfaltowej nawierzchni drogi, która do chwili obecnej, czyli 
już 1 O lat, była utrzymywana za prywatne pieniądze zbierane od mieszkańców. Na drogę wysypaliśmy 
360 ton tłucznia oraz ok. 40 ton dystryktu asfaltowego. Przynajmniej raz w roku drogę poprawialiśmy. 
Także odśnieżanie wykonywaliśmy na własny koszt. W dalszym ciągu droga jest dziurawa i niszczy 
zawieszenia naszych aut. Zimą błoto brudzi nasze ogrodzenia a latem kurz wypełnia wszystkie 
zakamarki w domach. Błoto z drogi jest wywożone na asfalt co sprawia że podczas opadów staje się 
on bardzo śliski i niebezpieczny. 

Ponadto, pragniemy zauważyć, że zgodnie z art. 7 ust. 2 pkt 2, 3 i 14 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994, 1000, 1349 oraz 143) do zadań (a więc i 
obowiązków) gminy należy zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty, m.in. poprzez utrzymywanie 
w należytym stanie dróg gminnych, zaopatrzenie w energię elektryczną oraz zapewnienie 
bezpieczeństwa mieszkańców. 

Oczekując odpowiedź liczymy na zrozumienie i pozytywne rozpatrzenie naszej petycji. 

 


